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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

w sprawie konieczności wymiany nawierzchni boiska piłkarskiego przy SP 64. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z pogarszającym się stanem nawierzchni boiska piłkarskiego na terenie 

Szkoły Podstawowej nr 64 na os. Orła Białego zwracam się z wnioskiem o zabezpieczenie w 

budżecie w/w placówki na rok 2024 środków finansowych na jej wymianę. Z posiadanych 

informacji wynika, że całość prac wynosić będzie ok 350 000,00 zł.  

Miejscowa Rada Osiedla Żegrze w swoim planie wydatków na rok 2024 zabezpieczyła kwotę 

180 000,00 zł chcąc partycypować w inwestycji.  

 Ze względu na pogarszający się stan nawierzchni boiska, wysoką eksploatację obiektu 

oraz zaangażowanie finansowe rady osiedla proszę o przychylność w przedstawionej sprawie. 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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